
                                                                               1 

 
R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 11.211 din 09.06.2023 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 09 iunie 2023 
  
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU,            

 Bună dimineața, dragi colegi!            
 Am așteptat mai mult pentru că vrem să intre cât mai mulți dintre colegii noștri 
în ședință. 
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (3) coroborate cu cele ale art.182 
alin.(3) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 220  din 
07.06.2023, a fost convocat de îndată Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă 
extraordinară, fiind stabilită desfăşurarea acesteia prin intermediul platformei Zoom.    

La şedinţa de azi, sunt prezenţi online 28 consilieri, absenţi fiind doamna 
Irimiea Anca-Manuela și doamna Souca Valentina-Lucia.  

* 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Supun la vot ordinea de zi : 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc 

* 
 

Cu 29 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Microbuze electrice 
pentru elevii din Sălaj” și încheierea acordului de parteneriat pentru depunerea 
acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență. 

2. Diverse.  
* 

                                                          *          * 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea proiectului „Microbuze electrice pentru elevii din Sălaj” și încheierea 
acordului de parteneriat pentru depunerea acestuia spre finanțare în cadrul 
Planului Național de Redresare și Reziliență, îl invit pe dl. consilier SOJKA 
ATILA- IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     
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* 
Dl. SOJKA ATILA- IOAN  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor specialitate.   

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc tare mult. Înainte de a vă întreba dacă aveți ceva întrebări, 

observații sau alte discuții, aș vrea să spun că acest proiect a fost preluat de către noi 
în luna mai de la Inspectoratul Județean de Învățământ în forma în care a fost atunci 
prezentat, au intervenit anumite modificări, îi mulțumesc doamnei director Ghilea, 
pentru că s-a ocupat rapid de perfectarea acestui proiect și că astăzi suntem în situația 
de a vota în Consiliul județean, pentru că marți se lansează apelurile și trebuie să 
încărcăm proiectul în SMIS de aceea dacă dumneavoastră aveți alte întrebări, vă rog 
să o faceți. 

Dl. PANIE SERGIU 
Am eu, domnule Președinte. Am citit cu atenție, și la pagina 7, unde sunt 

responsabilitățile partenerilor, în speță a Unităților Administrativ Teritoriale au în 
sarcină să înființeze câte o stație de încărcare a acestor vehicule, asta cred că este un 
lucru bun și benefic pentru tot județul Sălaj și întreb sau propun dacă aceste stații s-ar 
putea utiliza și de către alți proprietari de autovehicule? 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Da, se poate, așa este și în Ghid. Mulțumesc. 
Dl. PANIE SERGIU 
Bun. Perfect. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt alte întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc 

* 
Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea proiectului „Microbuze electrice pentru elevii din Sălaj” și încheierea 
acordului de parteneriat pentru depunerea acestuia spre finanțare în cadrul Planului 
Național de Redresare și Reziliență. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 78 

 
* 

                                                 *       * 
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2. Diverse 
Vă mulțumesc tare mult. Dacă aveți dumneavoastră altceva de ridicat în 

această ședință? Dacă nu, vă mulțumesc foarte mult pentru efortul pe care l-ați făcut 
pentru a fi împreună în această dimineață și a vota acest proiect destul de important 
pentru investițiile pe care le face Consiliul județean în învățământul sălăjean. Vă 
mulțumesc mult și vă doresc o zi frumoasă, declar închise lucrările şedinţei de azi. 

 
 
 

     PREȘEDINTE, 
                SECRETARUL GENERAL         

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                      AL JUDEȚULUI, 
      
                  Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 

 
 
 
 
   
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 

 
 


